
Van:   
Verzonden: vrijdag 17 september 2021 15:10 
Aan: Mariëtte van Boheemen <boheemenm@noord-holland.nl> 
Onderwerp: Inspreken per brief maandag inzake Tata 
 
Beste Mariëtte, 
 
Ik wil per mail graag een reactie geven op het onderwerp Tata Steel. Kan deze mee als 
inspraakreactie? 
 
Vorige keer, ik meen dat dit in april of mei was, heb ik ‘live’ ingesproken. Er werd me toen gevraagd 
of ik zou verhuizen om deze gigantische zorgen niet meer te hoeven dragen. Ik antwoordde toen dat 
het niet zo makkelijk is te verhuizen als je vrienden, familie en zorgbehoevende ouders hier wonen. 
En je kind haar leven zich hier afspeelt.  
Mijn moeder is ongeveer een maand geleden overleden aan longkanker. Ik mis haar ontzettend. Mijn 
dochter ook. 
De zorgen om onze gezondheid worden de komende jaren niet opgelost. Ook niet met de ambitieuze 
plannen die Tata zelf presenteerde. Ik heb nu gekozen om huis en haard te verlaten, ik kies voor een 
gezondere omgeving. Ik ben verhuisd naar de kop van Noord-Holland, en pendel nu dagelijks naar 
mijn vader, vrienden en -straks weer- mijn werk. Ik woon prachtig, maar had eigenlijk nooit mijn 
thuis willen verlaten. Had ik om de hoek van mijn vader en haar opa willen wonen, en alle andere 
dierbaren. Helaas voelde ik me te weinig beschermd door de overheid tegen de gezondheidsschade 
die velen toegebracht wordt door deze grote werkgever in de regio.  
Ik maak me zorgen om de mensen die niet weg kunnen. Gezonde lucht zou toch een grondrecht 
moeten zijn? Ik hoop dat er niemand meer om deze reden ooit zal moeten verhuizen. 
Het RIVM rapport kwam weer als een mokerslag binnen. Ik roep jullie op tot het aandringen op 
maatregelen die passen bij deze onacceptabele situatie: met de sluiting van cokes2 en een fikse 
aanscherping van de normen binnen de vergunningen als hoogste prioriteit. Niet straks of zsm, maar 
nu. 
 
Met vriendelijke groet,  

 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 




